

車費表 Fare Charts

生效日期：2023年01月15日
With effect from 15 Jan 2023

站點 Station	公布票價(人民幣) Published fares (Renminbi)			
	車廂等級 Class of Travel			
	二等 Second	一等 First	特等 [^] Premium [^]	商務 [^] Business [^]
短途列車 Short-haul train				
福田 Futian	¥68	¥109	¥122	¥204
深圳北 Shenzhenbei	¥75	¥120	¥136	¥226
光明城 Guangmingcheng	¥95	¥152	¥171	¥284
虎門 Humen	¥178	¥285	¥320	¥533
慶盛 Qingsheng	¥185	¥296	¥333	¥555
廣州南 Guangzhounan	¥215	¥344	¥387	¥645
東莞南 Dongguannan	¥111	¥178	¥200	¥333
東莞 Dongguan	¥152	¥243	¥274	¥456
廣州東 Guangzhoudong	¥215	¥344	¥387	¥645

* 車票以人民幣定價，港元票價會按匯率變動每月調整，並於每月首日公布

以港元發售的車票，票價將為購票當月的有效執行票價，可能與乘車當日的票價不同

* Fares are set in Renminbi with the Hong Kong Dollar (HKD) fare being adjusted monthly subject to the prevailing exchange rate

Adjusted HKD fares will be announced on the first day of every month. For tickets sold in HKDs, the fare is the valid Implemented Fare for the current month which may not be the same as the fare on the date of travel

[^] 只設於部分內地列車

[^] Only available on some Mainland trains

於香港西九龍站乘搭列車來往同一目的地，票價或因應不同車次或不同路線(長途或短途列車)而有所不同

Fares for travelling between Hong Kong West Kowloon Station and the same destination, may vary based on different train numbers or different train routes for long-haul or short-haul trains

所有票價以中國國家鐵路集團有限公司公佈為準

All fares are subject to confirmation by China State Railway Group Co., Ltd.



您可掃描二維碼查閱
最新的車費表
Please scan the QR code
for latest fare chart